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  משתתפים:  

    רמי מוסלי.  לירון ברנר,  ,סקיס מאיר אילן מקובר, יורם לוי,  ראובן ליבמן, 
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  נושאים שעלו לדיון: 

ברני הציג את תוכנית החניות בצד הדרומי של המרכז המסחרי ומדרום למיטרני. שתי החניות משרתות את הטיילת   .1
 החדשה. 

הוצגו המפרצים החדשים שימנעו חניית אוטובוסים. הוועדה מבקשת לאפשר   – דרומית למרכז המסחרי  חניה   .א
חיבור טבעי למרכז המסחרי. המעבר יהיה  מעבר להולכי רגל בין שני המפרצים מול הכניסה לטיילת שיאפשרו 

אפשרי ע"י הזזת השטח לכניסת רכב חירום מערבה והגדלת המפרץ על חשבון הקטנה של המעבר רכב  
 החירום. 

בשתי הטיילות נידרשת הזזת הבולדרים על שביל הולכי הרגל מקו הכביש לקו אחורי. כך שלא יהיו מכשול    .ב
 להולכים על המדרכה.

ממליצה על הוספת תחנת הורדה בצד הצפוני של הכביש בסוף מגרש החניה בין התעלה לשביל הולכי  הועדה   .ג
 .מול הלגו, המגעה מהמרכז המסחרי הרגל

אוטובוסים וליד המבנה של הרשות בכניסה יש מקום לעוד   3מול הסמינר עבור   ות חניות לאוטובוסים מתאפשר  .ד
 אוטובוסים. 5עד  4כ 

יש כוונה להאריך את שביל האופניים מכיכר הזית ועד הכניסה לתיכון. שביל נוסף יסלל מהפישפש   – שבילי אופניים  .2
אל מול הכניסה לתיכון ומישם בין הגדרות של היסודי  רקש בצמוד לכביש עד של נווה צין בצמוד לגדר, משם עד לק

 ועד שער התיכון, יש שתי אפשרויות:  מאיזור בתי המלאכהוהאוניברסיטה עד לשער האוניברסיטה. בחלק מהשביל 
 חלופה זו נראית מאוד בעייתית והוועדה ממליצה שלא לבצע כלל את השביל במידה –שביל על חשבון החניה   .א

 וזו תהיה האפשרות. 
 הזזת גדר האוניברסיטה וסלילה בין המדרכה ולגדר לאחר הזזתה. זו חלופה מועדפת.  .ב

ידרש בעתיד הזזת הצינור בהתאם לתיכנון  י הוועדה ממליצה להמשיך עם הפרוייקט גם אם  –קו מים לאולם הספורט   .3
 חדש של התב"ע. 

ברני עדכן שהתקבל תקציב מותנה לשינוי הכיכר בהתאם לתוכנית שהוגשה למשרד   –תוכנית כיכר הכניסה לישוב  .4
ועלותם כפולה מהתקציב  . לאחר בדיקה מסתבר שיש צורך בהזזת תשתיות שלא נלקחו בחשבוןהתחבורה
. הוועדה מבקשת לבדוק את התיכנון מחדש כולל רדיוס הכיכר והתחשבות בטיילת ריבלין, בעצים  שהתקבל
 תאורה.הנוף והלתכנון ליד עמדת השמירה, פיתרון הולם לשביל האופניים   כוללהבוגרים, 

כים על  לישנם פרוז'קטורים על בית ספר שדה ושרמן היוצרים מפגעי תאורה של סינוור להו – תאורה באזור הטיילת  .5
  לביטולאפשרות של הקטנת האור וכיוונו כלפי מטה עם התאגיד  יבדוק ישוב  הטיילת. הוועדה מבקשת שוועד 
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